

ՀԵՂԻՆԱԿՆԵՐ

Գոռ Գևորգյան, պ. գ. թ., դոցենտ

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի Արաբական երկրների բաժնի գիտաշխատող է: Զբաղվում է Եգիպտոսի ներքին և արտաքին քաղաքական հիմնախնդիրներով, արաբ-խորայելական հակամարտության, ինչպես նաև միջարաբական հարաբերությունների հիմնախնդիրների ուսումնասիրությամբ:

Տաթևիկ Մանուկյան

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի Թուրքիայի բաժնի գիտաշխատող է: Մասնագիտանում է Մերձավոր Արևելքում քրդական հիմնախնդրով, զբաղվում է Թուրքիայի նորագույն պատմության խնդիրների ուսումնասիրությամբ:

Վահրամ Տեր-Մաթևոսյան, պ. գ. թ.

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի Մերձավոր Արևելքի տարածաշրջանային միջազգային հարաբերությունների ուսումնասիրության բաժնի ավագ գիտաշխատող է, զբաղվում է քաղաքական իսլամի ու քեմալիզմի պատմության հարցերով, ինչպես նաև Թուրքիայի արտաքին քաղաքականության ուսումնասիրությամբ:

Լևոն Հովսեփյան, պ. գ. թ.

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի Թուրքիայի բաժնի գիտաշխատող է: Ուսումնասիրությունների ոլորտներն ընդգրկում են Թուրքիայի պաշտպանության ու անվտանգության, ինչպես նաև արտաքին քաղաքական խնդիրները:

Աղավնի Հարությունյան, պ. գ. թ.

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի Արևելյան Ասիայի երկրների բաժնի ավագ գիտաշխատող է: Ուսումնասիրում է Մերձավոր Արևելքի և ասիական-խաղաղօվկիանոսյան երկրներում Չինաստանի Ժողովրդական Հանրապետության քաղաքականության հիմնահարցերը: Զբաղվում է ՉԺՀ-ի նոր և նորագույն պատմության ուսումնասիրությամբ:

Գոհար Իսկանդարյան, պ. գ. թ., դոցենտ

ՀՀ ԳԱԱ արևելագիտության ինստիտուտի Մերձավոր Արևելքի տարածաշրջանային միջազգային հարաբերությունների ուսումնասիրության բաժնի ավագ գիտաշխատող է: Հետազոտությունների ոլորտներն ընդգրկում են Իրանի Իսլամական Հանրապետության արտաքին քաղաքականության և ներքաղաքական հիմնախնդիրները:

AUTHORS

Gor Gevorgyan (PhD, Assoc., Prof.)

is a Senior Research Fellow of the Department of Arab Countries at the Institute of Oriental Studies, NAS RA. Main fields of his research include domestic and foreign political issues of Egypt, Arab–Israeli conflict and relations between the Arab countries.

Tatevik Manukyan

is a Research Fellow of the Department of Turkey at the Institute of Oriental Studies, NAS RA. Her research interests include the Kurdish issue in Near East, as well as problems of Turkish contemporary history.

Vahram Ter–Matevosyan (PhD)

is a Senior Research Fellow of the Department for Investigation of Regional International Relations of the Middle East at the Institute of Oriental Studies, NAS RA. Main fields of his research include the problems of Political Islam, Kemalism and Turkish foreign policy.

Levon Hovsepyan (PhD)

is a Senior Research Fellow of the Department of Turkey at the Institute of Oriental Studies, NAS RA. Main fields of his research include the problems of defense and security sector, foreign policy of Turkey.

Aghavni Harutyunyan (PhD)

is a Senior Researcher Fellow at the Department of Eastern Asian Studies at the Institute of Oriental Studies, NAS RA . Main topics of her research are China's foreign policy in the countries of the Middle East and Asia–Pacific, as well as the Modern History of Cina.

Gohar Iskandaryan (PhD, Assoc., Prof.)

is a Senior Research Fellow of the Department for Investigation of Regional International Relations of the Middle East at the Institute of Oriental Studies NAS RA. Main fields of her research include the problems of domestic politics and foreign relations of the Islamic Republic of Iran.

АВТОРЫ

Гор Геворгян, к. и. н., доцент

Научный сотрудник отдела Арабских стран Института востоковедения НАН РА. Занимается внутренними и внешнеполитическими проблемами Египта, а также вопросами арабо–израильского конфликта и межарабскими отношениями в контексте международных политических процессов.

Манукян Татевик

Научный сотрудник отдела Турции Института востоковедения НАН РА. Специализируется в области курдской проблематики Ближнего Востока, а также внутривнутриполитическими проблемами современной Турции.

Ваграм Тер–Матевосян, к. и. н.

Старший научный сотрудник отдела Исследований региональных международных отношений Ближнего Востока Института востоковедения НАН РА. Занимается изучением проблем политического ислама, истории кемализма, а также внешней политики Турции.

Левон Овсепян, к. и. н.

Научный сотрудник отдела Турции Института востоковедения НАН РА. Область исследований включает вопросы обороны и безопасности, а также внешнеполитические проблемы Турции.

Агавни Арутюнян, к. и. н.

Научный сотрудник отдела Стран Восточной Азии Института востоковедения НАН РА. Изучает вопросы политики КНР в ближневосточном и азиатско–тихоокеанском регионах, занимается изучением новой и современной истории КНР.

Гоар Искандарян, к. и. н., доцент

Старший научный сотрудник отдела Исследований региональных международных отношений Ближнего Востока Института востоковедения НАН РА. Сфера исследований – внутренние и внешнеполитические проблемы Исламской Республики Иран.